Для вираження обов’язку, зобов’язання, необхідності 
Have to – використовується для вираження загальних, зовнішніх зобов’язань, наприклад правил, законів. Може застосовуватися в різних часах (теперішньому, минулому, майбутньому).
You have to wear a seatbelt in a car. – В автомобілі потрібно користуватися паском безпеки.
I had to wear a uniform at my primary school. – У початковій школі мені доводилось носити шкільну форму.
I’ll have to get early tomorrow. – My interview is at 9.00.

Must використовується для одиничного, особистого зобов’язання, яке людина сама для себе встановлює. Застосовується лише в теперішньому часі.
I must remember to phone Emily tonight – it’s her birthday. – Я повинен не забути зателефонувати ввечері Емілі, в неї День народження.

Have to разом з must використовуються для наполегливих рекомендацій.
You have to / must see that film – it’s fantastic. – Ти повинен подивитись цей фільм, він просто фантастичний.

Don’t have to використовується, щоб виразити, що немає потреби, необхідності у чомусь.
You don’t have to go to the party if you don’t want to. – Ти не повинен іти на вечірку, якщо не хочеш.

Mustn’t використовується для вираження заборони.
You mustn’t drive along this street. – Їхати по цій вулиці заборонено.

Should / shouldn’t використовується, коли ми даємо пораду або вважаємо щось правильним чи неправильним.
I think the government should do something about unemployment. – Я вважаю, що уряд повинен щось зробити з безробіттям.
Для вираження припущення, здогадки
Використовуються дієслова must, may / might, can’t, щоб показати наскільки ми впевнені у чомусь (на основі інформаціїї, яка в нас є).
Must використовується, коли ми впевнені у правдивості чогось.
She must have a lot of money. She drives an expensive car. – У неї напевно багато грошей. Вона водить дорогий автомобіль.

May / might використовуються, коли ми вважаємо, що щось може бути правдою.
She is not at home. She may be working. – Її немає вдома. Можливо вона працює.

Can’t використовується, коли ми впевнені у неможливості чи неправдивості чогось.
He can’t be ill. I saw him at the gym. – не може бути, що він хворий. Я бачила його у спортзалі.

Для вираження фізичної здатності, вміння
У цьому значенні використовуються дієслова can / could та be able to. Різниця між ними в тому, що can використовується в теперішньому та інколи в майбутньому часі, а could – в минулому часі. Be able to може використовуватися в усіх часах та мати форму інфінітиву й герундія. 
I can speak Spanish very well. – Я вмію дуже добре говорити іспанською. (теперішній час, Present Simple)
She can’t come tonight. She’s ill. – Вона не зможе прийти сьогодні ввечері. Вона хвора. (майбутній час)
They couldn’t wait because they were in a hurry. – Вони не могли чекати, тому що поспішали. (минулий час, Past simple)
She has been able to speak French since she was a child. – Вона вміє розмовляти французькою з дитинства. (дія почалась в минулому й ще продовжується, час Present Perfect)
I’d like to be able to ski. – Я б хотіла вміти кататися на лижах. (інфінітив)
I’d love being able to sleep late at weekends. – Я б хотіла мати змогу вставати пізно на вихідних. (герундій)
Could використовується також у ввічливих проханнях.
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